
Bestyrelsesmøde den 01.03.2016 

 

 
Deltagere: Jens Jørgen Madsen, Leif Gregersen, Kaja Mizzi, Camilla Trier Wolbro,  

Klaus Cramer Bjørn, Eli Ege og Jesper Østergaard Jensen  

 

Afbud: Ingen afbud. 

 

Dagsorden :  

 

1) Konstituering: 

 

Bestyrelsen har på et møde den 01.03.2016 konstitueret sig som følger: 

 

Formand:   Jens Jørgen Madsen 

 Næstformand, webmaster:  Leif Gregersen 

 Kasserer:   Kaja Mizzi 

 Sekretær:   Jesper Østergaard Jensen 

 Vejformand, Container/Snefoged: Camilla Trier Wolbro 

 Suppleant:   Klaus Cramer Bjørn (Webmaster) 

 Suppleant:   Eli Ege: 

 

2) Indhentning af tilbud på Snerydning.  

 

Det er besluttet af der indhentes tilbud fra anden leverandør. Hvad kræves der af snerydder? 

Vejene skal være farbare. Flemming vil også blive kontaktet. Camilla indhenter tilbud.  

 

3) Kontakt til Aarhus kommune(Aarhus vand) vedr. manglende renselag på Mølledalen. 

 

Kaja havde fundet papirerne fra tidligere korrespondance. Leif tager fat i Aarhus vand. 

 

4) Økonomi.  

 

Der mangler stadig indbetaling fra en grundejer. Grundejer er kontaktet og indbetaler 

snarest. Der står pr. dags dato 59.105,- på vejfonden. Det blev diskuteret om det vil være 

muligt at fremskynde færdiggørelse af kantstensprojektet. Måske ved at låne fra 

Grundejerforeningskassen.  Leif indhenter endnu et tilbud på de sidste kantsten.  

Med opstart ca. september.  

Klaus informerede om at Finn har accepteret at lave brønden ved Mølleager nr. 11 

 

5) Vin.  

 

Jens Jørgen overrakte 2 flasker vin til Klaus som afgået bestyrelsesmedlem.  Der vil blive 

indkøbt til en lille kurv til Ulrik. Camilla tager sig af det. 

 



6) Sommerfest 

 

Det forventes at der i indeværende år vil blive afholdt en sommerfest. Og det vil formentligt 

blive en weekend i starten af august, som fremover vil blive en fast weekend for afholdelse 

af sommerfest. Fest i forsamlingshuset er ikke skrottet, og det er tidligere blevet forslået at 

afholde fest i forsamlingshuset hvert andet år. Festudvalget arbejder videre med det. 

Vejfodboldsarrangement vil også forsøgt afholdt i 2017. Eli forhører sig hos Christian om 

hvornår det afholdes. Eli har meldt sig til festudvalget.   

 

7) Vandværk og kantsten 

 

Kaja kontakter vandværket om de vil være interesseret i et samarbejde om retablering af 

vejen i forbindelse med nedlægning af nye vandrør og opsætning af kantsten. Der vil d. 12. 

april blive afholdt generalforsamling i vandværket.  

 

8) Afklaring af containere 

 

Status på ikke afregnet container: Containere blev ikke leveret i den aftalte weekend, så de 

blev opstillet weekenden efter.  Hundborg vil blive kontaktet for at høre om der vil komme 

en regning fra 2015. Camilla gør det i forbindelse med næste bestilling. 

 

Der vil i 2016 bestilles: 

1 grøn og 1 blandet om foråret.  

2 grønne og 1 blandet om efteråret.  

 

9) Evt. 

 

Leif foreslog at det kunne være interessant at indhente tilbud på afsluttende asfaltering af 

vejene. Det blev besluttet at indhente tilbud (Leif).  

Foreningens computer er gået i stykker. Der vil ikke på nuværende tidspunkt blive indkøbt 

en ny. Jesper bruger indtil videre hans private computer.  

 


